
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 28.11.2022 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku posiedzenia komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  

6. Opiniowanie projektu budżetu gminy Suchy Las na rok 2023.  

7. Przyjęcie planu pracy komisji na rok 2023. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca I. Koźlicka otworzyła posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz stwierdziła 

prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 5. 

Protokół z 12.10.2022 roku został przyjęty jednomyślnie. 

Ad. 6.  

Radni wnioskowali o przeznaczenia 20 tys. zł na ekspertyzy i opinie biegłych ekspertów dla komisji 

rewizyjnej i komisji skarg, wniosków i petycji. 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie. 

Komisja zaopiniowała projekt budżetu gminy Suchy Las na rok 2023 pozytywnie jednomyślnie z 

zastrzeżeniem przeznaczenia 20 tys. zł na ekspertyzy i opinie biegłych ekspertów dla komisji rewizyjnej 

i komisji skarg, wniosków i petycji. 

Ad. 7. 

Przewodnicząca I. Koźlicka przedstawiła członkom komisji projektu planu pracy na rok 2023.  

I kwartał: 

• kontynuacja analizy wydatków poniesionych na rewitalizację zabytków gminnych: Stary Bar w 

Chludowie, dworce kolejowe w Złotnikach i w Golęczewie, 

• kontrola realizacji zaleceń pokontrolnych sformułowanych dla spółki GCI i dla Straży Gminnej, 

• ścieżki rowerowe,  

• bieżące funkcjonowanie świetlic: Złotniki Wieś – wydatki związane z inwestycją, 

II kwartał: 

• analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy Suchy Las za rok 2022, prace nad 

przygotowaniem opinii z wykonania budżetu, przygotowanie wniosku o udzielenie lub 

nieudzielenie absolutorium wójtowi gminy, 

III kwartał: 



• analiza z wykonania budżetu gminy Suchy Las za I półrocze roku 2023, 

• nadzór inwestorski, 

• kontrola w spółce LARG, 

IV kwartał: 

• opiniowanie projektu budżetu i formułowanie wniosków do budżetu na rok 2024, 

Radny J. Dudkiewicz poinformował członków komisji o sygnale, który otrzymała od jednego ze 

strażników gminnych, dotyczącym potrzeby rozszerzenia dni pracy straży gminnej o niedzielę ze 

względu na zgłoszenia mieszkańców również w ten dzień. Członkowie komisji stwierdzili, że sprawa 

powinna zostać przekazana do Komisji Porządku Publicznego i Spraw Komunalnych , a następnie 

skierowanie wniosku do wójta, który zdecyduje o ewentualnym rozszerzeniu dni pracy dla Straży 

Gminnej.  

Przewodnicząca I. Koźlicka poinformowała członków komisji, że projekt planu pracy prześle radnym za 

pośrednictwem mail i poprosiła o informację zwrotną z ewentualnymi uwagami i propozycjami zmian.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Iwona Koźlicka 


